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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Máv tőkeleszállítás" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Máv Rt. tőkeleszállítása kapcsán a sajtóban megjelent, hogy a tőkeleszállítás után a társaság
tőkéje 78 milliárd forint lesz a jelenlegi 208 milliárd forint helyett . A tőkeleszállításnak
számos törvényi feltétele van . Kérem tájékoztatását arról, hogy a tőkeleszállítás törvényi
feltételeinek milyen mértékben felelt meg az Ön lépése, azon belül kérem tájékoztatását, hogy

•

	

mennyi szakértői díjat fizettek ki a lépés kapcsán ;

•

	

a társaság tőkéje a jelen pillanatban elérí-e a 78 milliárd forintot ;

•

	

egyéb törvényi feltételeknek is megfelelt-e a tőkeleszállítás?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . szeptember 5 .
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